DANANG + HOI AN + BA NA HI

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL:

01 JAN = 31 DEC 2025

DAY 1: DA NANG - ARRIVAL - HOI AN

Pick up at Da Nang airport and transfer to Hoi An (this is a major Asian trading port in the 17th and 18th centuries and its architecture and relaxed lifestyle has changed little over the years). Free at leisure till dinner at local restaurant. Overnight in Hoi An.

DAY 2: HOI AN - DA NANG

(B/L/D)

- Breakfast at hotel.
- In the morning, visit Hoi An ancient town, the ancient architecture of Hoian is a fascinating combination of Vietnamese traditional characters with Chinese and Japanese influence. There are plenty to see in this delightful town, some of which are the famous Japanese Covered Bridge, Trieu Chau Assembly house, 200 years old Tan Ky House & Historical museum. Today we include these on a walking tour past many low tiled houses scattered along the small streets and assembly halls, which reflect the town's multicultural past.
- Lunch will be arranged at local restaurant.
- Transfer to Da Nang. Then visit Marble Mountain in Da Nang. Climb Thuy Son ('Water' Mountain) by the stone stairs and enjoy the panoramic view of the nearby countryside, and visit Huyen Khong cave before entering Tam Thai and Linh Ung pagodas where you will be rewarded by great city views and amazed by the main cave which houses a beautiful Cham Buddha sitting under a natural shaft
- Then, drive around Son Tra peninsula named as Monkey Mountain the screen of Da Nang City. Visit the first Linh Ung Pagoda, where exists the highest Goddess of Mercy Statue of Viet Nam. The pagoda offers stunning views of Danang beach and Cham Islands in the distance.
- In the city, visit to the Han Market and browse the stalls of this sprawling compound, seeing fresh produce and dried goods unique to the area. This is also a great place to get a glimpse of local life, watching the shoppers and vendors as they negotiate deals. Next stop is Dragon Bridge. This modern bridge crosses the Han River at the Le Dinh Duong/Bach Dang traffic circle, providing the shortest road link from the Da Nang International Airport to other main roads in Da Nang city. The bridge was designed and built in the shape of a dragon and to breathe fire each Saturday and Sunday night at 9pm.
- Dinner at local restaurant. Overnight in Da Nang.

DAY 3: DA NANG - BA NA HILLS - DA NANG

(B/L/D)

- Have breakfast at hotel.
- Transfer to Bana Hills station and take the 20-minute cable car ride up the Bana Hills while enjoying the view of the peninsula and the lush green forests and waterfalls below and experience romantic, fine space of the ancient French architecture.
- Activities in French Village:
 - Take the first and unique Funicular in Vietnam to a romantic flower garden Le Jardin D'Amour. 9 gardens in Le Jardin D'Amour are 9 interesting stories in 9 unique architectural styles. These are: Legend Garden, Mo Spring Garden, Memory Garden, Thought Garden, Love Garden, Holy Garden, Heaven Garden, Secret Garden and Grape Garden.
 - Visit Debay Ancient Wine Cellar. A unique work built by French architects and was dug deep in Ba Na Mountain in 1923.
 - Campanile built in the style of Buddha, guests are invited to visit this large bronze bell, weighing 4 tones and built on the peak of
 - Fantasy Park an ideal destination for the whole family. The park opens a lively and attractive entertainment world with many games for the children. Walking in Fairy Forest, discover Dinosaur Park, conquering the top with 29m Free-Fall Tower and free games that will surely bring exciting experiences to the tourists.
 - Golden Bridge: The Golden Bridge opened to visitors in early June, in the tourist retreat of Thien Thai Garden. The bridge sits 1,400 meters above sea level, an altitude which creates the illusion of a silk strip hiding in the clouds above Da Nang. Winding its way around a 150-meter course lined with flowers, a golden bridge shimmers against the Ba Na Hills, supported by a pair of giant hands.
 - Optional visit:
 - Debay Ancient Wine Celler, Ba Na Wax Statue Museum & Alpine Coaster (Entry fees for this option is not include in the tour
- Photo taking opportunities are limitless in the picturesque backdrop of the French Village buildings.
- Buffet lunch at Ba Na Hills.
- Take a cable car down & transfer to the city, then take photo at **Dragon Bridge**.
- Dinner at local restaurant. Overnight in Da Nang.

DAY 4: DA NANG - DEPARTURE

(B)

- Have breakfast at hotel. Free at your leisure in the morning until checking out (12:00pm).
- Then, transfer to Da Nang airport for your flight to home, after an enjoyable and memorable time. End of services.

TV-070225



8858 6778





4天 顺港+会安+巴拿山 私人团/旅游有效日期: 01 JAN - 31 DEC 2025

第一天: 岘港 - 抵达 - 会安

(晚

- ▶ 导游于岘港国际机场迎接贵宾并转送到会安(这是17和18世纪亚洲主要贸易港口,多年来其建筑风格和悠闲的生活方式几乎没有改变)
- 到了会安后, 自由活动至到晚餐。晚餐在当地的餐馆。
- ▶ 夜宿于会安。

第二天: 会安 - 岘港

(早/午/晚)

- 在酒店享用早餐。
- 早上,参观会安古镇,会安的古老建筑是越南传统特色与中国和日本影响的迷人结合。这座迷人的小镇有很多值得一看的地方,其中包括著名的日本廊桥、Trieu Chau 议会大厦、拥有200年历史的 Tan Ky 故居和历史博物馆。今天,我们将步行游览这些景点,途中经过许多散布在小街和议会大厅的低矮瓦房,这些房屋反映了该镇的多元文化历史。在当地餐厅享用午餐。
- 前往岘港。然后参观岘港的大理石山。沿着石阶攀登 Thuy Son ("水"山) ,欣赏附近乡村的全景,参观玄空洞,然后进入 Tam Thai 和 Linh Ung 宝塔,在那里您将欣赏到壮丽的城市景观,并惊叹于主洞,洞内有一尊美丽的占婆佛,坐落在自然光柱下。
- 然后,驱车游览被称为**猴山的山茶半岛**——岘港市的屏风。参观第一座**灵应寺**,那里有**越南最高的观音像**。从灵应寺可以欣赏到远处岘港海滩和占婆岛的壮丽景色。
- 在城市中,参观汉市场,浏览这个庞大建筑群的摊位,看看该地区独有的新鲜农产品和干货。这也是了解当地生活的好地方,看着购物者和摊贩讨价还价。下一站是龙桥。这座现代化的桥梁横跨黎亭阳/白藤环形路的汉江,是岘港国际机场与岘港市其他主要道路之间的最短道路连接。这座桥的设计和建造形状像一条龙,每周六和周日晚上9点都会喷火。
- 在当地餐厅享用晚餐。
- ▶ 夜宿于岘港。

第三天: 岘港 - 巴拿山 - 岘港

(早/午/晚)

- 在酒店享用早餐。
- 前往巴拿山站,乘坐20分钟的缆车登上巴拿山,欣赏半岛美景、郁郁葱葱的绿色森林和瀑布,体验古老法式建筑的浪漫、精致空间。
- ▶ 法国村的活动:
- ▶ 乘坐越南第一座独特的缆车前往浪漫的花园: **Le Jardin D'Amour**。Le Jardin D'Amour 的 9 个花园是 由9 个独特建筑风格的 9 个有趣故事构造而成。它们是: 传奇花园、莫泉花园、记忆花园、思想花园、爱情花园、圣花园、天堂花园、秘密花园和葡萄园。
- ▶ 参观**德拜古酒窖**: 这是法国建筑师建造的独特作品,于 1923 年在巴拿山深处挖掘而成。
- ▶ 钟楼: 以佛陀风格建造,客人可参观这座重达4吨、建在巴拿山顶峰上的大铜钟。
- ▶ 奇幻乐园:全家出游的理想目的地。公园内开设了一个生动有趣的娱乐世界,为孩子们提供许多游戏。漫步在童话森林,探索恐龙公园,征服 29 米自由落体塔的顶部,免费游戏必将为游客带来激动人心的体验。
- 金桥:金桥于6月初在旅游胜地天泰花园向游客开放。这座桥位于海拔1,400米处,这一高度让人产生一种幻觉,仿佛一条丝绸藏在岘港上空的云层中。一座金桥蜿蜒在一条150米长的鲜花盛开的跑道上,在巴拿山的映衬下闪闪发光,由一双巨手支撑着。
- ▶ 推荐参加: 德拜古酒窖, 巴拿蜡像博物馆和高山过山车 (此选项的入场费不包含在团费中)
- ▶ 在风景如画的法国村建筑背景下,可以无限的拍照,留下美好的回忆。
- 在巴拿山享用自助午餐。
- > 乘坐缆车下山并前往市区, 然后在**龙桥**拍照留念。
- > 在当地餐厅享用晚餐。 夜宿于岘港。

第四天: 岘港 - 返回新加坡

(早)

- 在酒店享用早餐。
- ▶ 早餐后,自由活动到退房时间 (下午12点)。 之后前往岘港国际机场搭飞机回新加坡。

TV-070225



8858 6778 6323 4556





DANANG + HOI AN + BA NA HI

PRIVATE TOUR / VALID FOR TRAVEL:

01 JAN = 31 DEC 2025

HOTEL / 酒店		Α	ADULT / 大人(每人价格)				CHILD	
HOI AN 会安	DANANG 岘港	2pax 两个人	3-4 pax 三 – 四个 人	5-6 pax 五 – 六个 人	7-8 pax 七 – 八个 人	SGLSUP SURCHARGE 单人间 (额外收费)	BELOW	
Kiman Hoi An Hotel 3* (ROH Room)	Bliss Luxury 3* (Sup)	\$598	\$498	\$428	\$388	\$89		
HO1103V 4" (500)	Magnolia Da Nang Hotel 4* (Superior Room)	\$638	\$538	\$468	\$428	\$109	No Bed 60%	
Le Pavillion Luxury 4* (Deluxe Balcony Room)	Vanda Hotel 4* (Sup)	\$588	\$488	\$418	\$378	\$139	With Bed 90%	
,	Grand Tourane Hotel 5* (Sup City View)	\$758	\$648	\$588	\$548	\$189		
DETAILS 详情			PERIOD 期间			SURCHARGE 收费		
Lunar New Year Holiday (CNY)			27Jan - 03Feb 2025			40% of Tour fee		
Bliss Hotel			07 & 30Apr; 2-3Sep 2025			\$28/room/night		
Mangnolia Da Nang Hotel			07 & 30Apr; 2-3Sep 2025			\$28/room/night		
Vanda Hotel Da Nang			7-8Apr; 30Apr-2May; 2-3Sep; 24, 25 & 31Dec 2025			\$38/room/night		
Grand Tourane Hotel		7-8Ap	7-8Apr; 30Apr-2May; 2-3Sep; 24, 25 & 31Dec 2025				\$48/room/night	
Surcharge for Mandarin Speaking Guide			\$50/guide/day					
EXTENSION IN DA			NANG			ingle	Twin / Triple	

EXTENSION IN DANANG	Single	Twin / Triple
Bliss Luxury 3* (Superior)	\$67/pax	\$35/pax
Magnolia Da Nang 4* (Superior)	\$87/pax	\$44/pax
Vanda Hotel (Superior)	\$123/pax	\$62/pax
Grand Tourane 5* (Superior City View)	\$158/pax	\$79/pax

PACKAGE INCLUDES / 配套包含:

- 03 Nights Hotel Accommodation at Choice of Hotel with Daily Breakfast / Tours and Meals as per itinerary / English Speaking Guide / 1 bottle mineral water per pax for arrival and departure date / 2 bottle mineral water per pax for tour day
- 3晚酒店住宿在您选择的酒店(包早餐)/行程里的膳食和旅游/英语的导游/每人一瓶矿泉水(只有抵达胡志明和离开胡志明那 两天) / 每人两瓶矿泉水 (其它的旅游日)

PACKAGE EXCLUDES / 配套不含:

- X Air Fare / Travel insurance with Covid-19 Coverage (RECOMMENDED TO BUY) / Optional Tours / Travel Visa if applicable / Drink & Beverage during Meals / Compulsory Tipping USD 5/pax/day (PAY TO TOUR GUIDE DIRECTLY)
- × 飞机票 / 包含Covid-19的旅游保险 / 自费项目 / 签证费用 (如果需要) / 用餐时的饮料 / 司机和导游小费 USD5/--天 (直接 向导游付费) TV-070225



8858 6778



